

# [faces of asia]

spanish photographer norberto cuenca turns the gaze of people from across asia to yu gong yi shan gallery

Norberto Cuenca was born in 1978 in Almansa, Spain. He studied engineering in Madrid and Paris. A trip to China in 2001 was the beginning of the author's fascination with the Far East. Since 2004 Norberto Cuenca has been based in Beijing, where he lives and works.

The author's photographic baptism took place while covering a long journey in China's far west in 2002. Since then, he has continued wandering and capturing images across the continent. In recent years the author has collaborated with European and Asian publications including Geographical, Traveller, El País, La Vanguardia and NOX. He has as well participated in a number of collective and solo exhibitions such as "Bricklayers of Beijing" (Pamplona, Spain, 2007) and "Travel Journals" (Almansa, Spain, 2006). He also is one of the founding members of the photo agency "The Wideangle".

Norberto Cuenca's photography revolves around the people found in the places he has visited. Ordinary people become the protagonists of stories the author tells with images. "Faces of Asia" brings together the most intense gazes collected in his comings and goings across the continent.

+++ [www.norbertocuenca.com](http://www.norbertocuenca.com)

西班牙摄影家norberto cuenca在愚公移山带来对亚洲的注视

## 【亚洲面孔】

Norberto Cuenca 1978年出生于西班牙的Almansa。他先后在马德里和巴黎学习工程学。在2001年到中国的一次旅行中，他发现了为远东创作的魅力。2004年他来到北京，开始在这里工作和生活

作者2002年在中国西部的一次长期的旅行中创作了大量的摄影作品。他的摄影生涯从那时开始，主要是在环亚洲大陆的旅行中的创作和自由作品。近年来，作者主要与欧洲和亚洲的一些刊物合作，包括Geographical, Traveller, El País, La Vanguardia 和 NOX。同时也参加集体摄影展并举办个人摄影展，如“Bricklayers of Beijing” (Pamplona, 西班牙, 2007) 和“Travel Journals” (Almansa, 西班牙, 2006)。作者也是摄影组织“大广角”的创立者之一。

Norberto Cuenca主要展示了他走过的地方所接触到的人们，普通人是他富有想象力的作品中故事的主角。“亚洲面孔”展示的是他在环绕亚洲的旅行中对这里人们的强烈注视。

+++ [www.norbertocuenca.com](http://www.norbertocuenca.com)

monday, june 23rd ++ 8pm **opening 开幕** 6月23日 ++ 晚8点

zhang zizhong road 3-2, dongcheng district (west courtyard former site of duan qirui government)  
东城区,张自忠路3-2号段祺瑞执政政府旧址西院 +++ [www.yugongyishan.com](http://www.yugongyishan.com) +++ 64042711

  
愚公移山  
YU GONG YI SHAN

